

# F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-09-18

**Tid: 12.00–13.40**

**Plats: Styretrummet**

## Närvarande

**ORDFÖRANDE: MATS SVENSSON**  
**VICE ORDFÖRANDE: KARIN ELAM**  
**KASSÖR: ERIK GALLNEBY**  
**SEKRETERARE: MIKAELA HOLM**  
**LEDAMOT: NIKLAS JAKOBSSON**  
**F6-REPRESENTANT: MARIA NORDBORG**  
**ORDFÖRANDE DP: JONAS LINDGREN**  
**ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON**  
**ORDFÖRANDE SNF: HÅKAN CARLSSON**  
**ORDFÖRANDE FOC: JONNY KARLSSON**  
**ORDFÖRANDE FARM: ERIK NILSSON**  
**KÄRREPRESENTANT: ERIK HAMMARBERG**

## § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

## § 2 RAPPORT FRÅN KÅREN

Erik Hammarberg, vice ordförande Sociala enheten, är kontaktperson för F-sektionen. Erik var med på mötet för att berätta vad kåren håller på med. Viktor Andersson, kårordföranden, är vice kontaktperson för F-sektionen.

Det kåren håller på att arbeta med är

- Utreder om Chalmers kår ska gå ur SFS, Sveriges Förenade Studentkårer. Ärendet var uppe på FUM-mötet igår men blev bordlagt till nästa möte.
- Kårhemsidan är omgjord men är inte helt färdig än. Allt som ska vara med i "Den lilla gröna" måste vara upplagt på hemsidan senast imorgon.
- Kåren håller på och ser över vilka utbildningar de tycker att Chalmers ska ha i framtiden samt vilka inriktningar de tekniska utbildningarna ska ha. Chalmers är positiva till en lärarutbildning i teknik och matematik, och kåren står också bakom det.
- Arbetar och utreder kårobligatoriet.
- Chalmers håller att utveckla ny alkoholpolicy och kåren är med och utvecklar den.
- Kåren vill pressa fram ett beslut om Lindholmen, om de ska satsa på Lindholmen eller inte.

## § 3 RAPPORT FRÅN F6

F6 har hjälpt till och ordnat med balen där de också serverade. De har även haft finalsitsen som var bra jämfört med förra året.

## § 4 RAPPORT FRÅN DP

DP har haft Dup och baleftersläpp samt serverat på finalsitsen. Igår var det hofflor.

## § 5 RAPPORT FRÅN FNOLLK

Har förlorat nollolympiaden med 2p. De har haft bal och sinalsits som gick bra. Nu börjar de planera för aspingen och utvärdera nollningen.

## § 6 RAPPORT FRÅN SNF

SNF tittar över kursutvärderingarna på mastersprogrammen. Vissa program är dåliga med att göra utvärderingar. Deras nya hemsida är nu uppe.

## § 7 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har lyckat om Focköret nästa lördag. Ska sälja biljetter nästa vecka.

## § 8 RAPPORT FRÅN FARM

Farm har haft Vattenfallsarrangemang. Det var stor uppslutning av nollor och talarna var bättre än förra året.

## § 9 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Erik har sammanställt föreningsutvärderingarna. Ska ha möte med programansvariga för F och TM på måndag för att diskutera pengar. Har under veckan haft kassörsutbildning som var lyckad.

Karin har pratat med Åke. Han ska kolla upp vad som gäller med hyllor i skyddsrummet. Åke tyckte att eluttag-idé till GD var bra men sa att Karin skulle kontakta Kent. Kent tyckte det var bra och sa att de ska budgetera om det till nästa år. Vi i styret tycker att det vore bra med eluttag snart så vi fixar en preliminär lösning med förlängningssladdar och grenkontakter.

Mats har varit på FUM- och KU-möte.

## § 10 STYRETUTBILDNING

På lördag är kårens styretutbildning. Mats, Erik, Karin och Niklas ska gå.

## § 11 BUDGET

Erik har kollat igenom de föreningsutvärderingar han har fått in och sammanställt en ny preliminär budget som han la fram och som vi diskuterade. Spidera ville ha utökad post för teambuilding eftersom de nu är fler än förra året. Vi var oense om de skulle få detta så vi röstade och kom då fram till att de skulle få utökad post.

## § 12 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är torsdagen den 25 september och då ska vi diskutera motionerna till sektionsmötet.

## § 13 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Mats Svensson  
Ordförande

Mikaela Holm  
Sekreterare